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AWEX, partner of the international economic development of Wallonia.
The Wallonia Export-Investment Agency (AWEX) is in charge of the development and 
management of Wallonia's international economic relations.

With regards to foreign trade, the Agency has a promotion and information mission with
regard to both the international and Walloon business community.

Intended for purchasers, decision-makers, importers and foreign prospects, the Agency can,
on request:
• pass on economic data regarding Wallonia and its export potential;
• provide information on the products and services of Walloon businesses;
• seek Walloon businesses for the conclusion of international partnerships; 
• distribute lists of Walloon exporters.

Vis-a-vis Walloon businesses, the Agency is their comprehensive international partner, 
providing a range of services and activities covering the entire export process:
• General and commercial information on foreign markets;
• Production of individual market studies on request;
• Organisation of commercial canvassing operations (participation in international shows,
organisation of economic missions, sector-based contact days, etc.);
• Contacts with international organisations;
• Promotion of Wallonia and its export potential;
• Financial support and funding for exports;
• Training and raising awareness of international professions.

With regards to foreign investment, the Agency provides general expertise in the areas of
promotion, prospecting and informing potential investors. It also ensures active monitoring
of investors based in Wallonia, as well a mission to find foreign buyers for Walloon industrial
sites in the process of restructuring. 

AWEX is also competent for the strengthening of the Wallonia brand image overseas.
AWEX has a workforce of more than 400 people and about one hundred offices overseas.



Валлонское Агентство по экспорту и инвестициям (AWEX)  - это партнер Валлонского региона
Бельгии в международном экономическом развитии. AWEX отвечает за развитие
международных торговых отношений Валлонии.

В качестве службы внешней торговли AWEX отвечает за продвижение и информирование как
международных бизнес-кругов так и валлонских предприятий.

По запросу покупателей, ответственных лиц, импортеров и иностранных заказчиков AWEX
может:
• предоставить экономические данные о Валлонии и её экспортном потенциале;
• предоставить информацию о продукции и услугах валлонских компаний;
• идентифицировать валлонские предприятия для заключения международных сделок;
• предоставить списки валлонских экспортеров.

Для валлонских предприятий AWEX является полноценным партнером на международной
арене, предлагая им полный спектр услуг и мероприятий, покрывающих всю экспортную
деятельность:
• общая и экономическая информация о зарубежных рынках;
• проведение индивидуальных исследований рынка на заказ;
• организация торговых и комерческих акций (участие в международных выставках, 
организация торговых миссий и секторных контакных дней...);
• контакт с междунарордными организациями;
• продвижение Валлонии и её экспортного потенциала за рубежом;
• финансовая поддержка и финансирование экспорной деятельности;
• подготовка и информирование общественности в области международных профессий.

В качестве агентства по развитию и продвижению инвестиций, AWEX играет роль привлечения
и информирования потенциальных инвесторов. Агентство также предлагает проактивное
послепродажное обслуживание инвесторам, находящимся в Валлонии, и отвечает за поиск
иностранных покупателей для промышленных площадок, находящихся в процессе реорганиза-
ции.

Кроме того, AWEX выполняет функцию продвижения имиджа торговой марки Валлонии за
границей. 
Агентство располагает штатом из 400 сотрудников и сетью из болле 100 представительств за
рубежом.

ВАЛЛОНСКОЕ АГЕНТСТВО ПО ЭКСПОРТУ И ИНВЕСТИЦИЯМ (AWEX)
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WWW.WALFOOD.BE :  A WEBSITE LINKING TO 250 BUSINESSES

If you are looking for one of the following production methods: organic, Halal,
Kosher …

If you are interested in PRIVATE LABEL (distributor branded products)
If your activities are based on the type of packaging: vacuum packed, frozen,

smoked, preserved …

WALFOOD PRESENTS BUSINESSES WORKING IN WALLONIA IN THE FOLLOWING
SECTORS:

Bakery and confectionery
Beers and spirits with character

Chocolate and confectionery
Commercial and collective catering

Dairy and egg products and derivatives
Delicatessen products

Fish, crustaceans and shellfish
Food Ingredients

Fruits and vegetables
Meat and cold cuts

Spices and condiments
Water and non-alcoholic drinks

Miscellaneous

FOR INFORMATION ON THESE BUSINESSES OR THE POTENTIAL OF THE WALLOON
AGRIFOOD SECTOR, YOU ONLY NEED ONE ADDRESS : AGRO-EUR@AWEX.BE



WWW.WALFOOD.BE : САЙТ, КОТОРЫЙ СОДЕРЖИТ ИНФОРМАЦИЮ О
250 КОМПАНИЯХ...

Вы в поисках метода производства: Органическая продукция, Кошер и Халяль...
Вас интересует PRIVATE LABEL (собственная торговая марка дистрибьютора)...

Ваш критерий поиска - «тип упаковки и условия хранения»: вакуумная, заморожен-
ный, копченый, консервы...

WALFOOD ПРЕДСТАВЛЯЕТ КОМПАНИИ ВАЛЛОНИИ, СПЕЦИАЛИЗИРУЮЩИЕСЯ В
СДЛЕДУЮЩИХ ОБЛАСТЯХ:

Благородные сорта пива и крепкие напитки
Хлебопекарные изделия, пирожные, печенье

Шоколад и кондитерские изделия
Воды и безалкогольные напитки

Специи и приправы
Фрукты и овощи

Пищевые ингредиенты
Рыба, ракообразные и моллюски

Деликатесы 
Молочные продукты, яйца и производные продукты

Коммерческое и коллективное общественное питание
Мясо и колбасные изделия

Другое

ЗА ИНФОРМАЦИЕЙ ОБ ЭТИХ КОМПАНИЯХ ИЛИ АГРОПРОМЫШЛЕННОМ
ПОТЕНЦИАЛЕ ВАЛЛОНИИ ОБРАЩАЙТЕСЬ ПО ЕДИНОМУ АДРЕСУ:

AGRO-EUR@AWEX.BE



USEFUL ADDRESSES
ПОЛЕЗНЫЕ КОНТАКТЫ

BELGIUM
БЕЛЬГИЯ

AWEX
Espace International Wallonie-Bruxelles
Place Sainctelette, 2
B-1080 BRUXELLES
Tel : +32 2/421.82.11
Fax : +32 2/421.87.87
Website : www.walfood.be
E-mail : agro-eur@awex.be
Pascale DELCOMMINETTE, CEO

Agrofood Department

Maïté FERREIRA DE CRASTO
Tel : +32 2/421 85 13
Fax : +32 2/421 85 37
E-mail : m.ferreira@awex.be

RUSSIA
РОССИЯ

MOSCOW
Gérard SEGHERS
c/o Ambassade de Belgique
Ulitsa Malaya Moltchanovka, 7
Moscou 121069 
Tel : 7-495-697.82.73
E-mail : moscou@awex-wallonia.com

NIZHNY NOVGOROD
Andrey EMELIYANOV
Flanders Investment & Trade Office, 412
4 Kostina St 603000 
Nizhny Novgorod 
Tel : 7-831-278.69.36
E-mail : nizhnynovgorod@fitagency.com

ST. PETERSBURG
Dimitri GOUSAKOV
Saperny pereulok, 11
191014 Saint-Pétersbourg
Tel : 7-812-579.4008
E-mail : saintpetersburg@fitagency.com
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COMPANY BACKGROUND
Beer de la Corne du Bois des Pendus; An Ardennes legend from 1636 updated in 2010 thanks to the
passion of Gaëtan Patin (a Master in brewing fermentation)

ADDED VALUE 
To be enjoyed in its famous Corne glass. Unique glass which delights all.
Leading Belgian Beer.
Free of sugar and spices. 

PRODUCT RANGE - SERVICES/BRANDS/MARKETS
La Corne Blonde
La Corne Triple
La Corne Black
La Corne aux fruits 
Box de Lux 
Red Box mondial de Russie
Corne Glass
3-litre Corne glass

BRASSERIE D’EBLY

Rue Champs Clair, 4
B-6860 EBLY 
Tel : +32 61/25 69 61 
E-mail : info@lacorneduboisdespendus.com
Website : www.lacorneduboisdespendus.com

CONTACT 
Gaëtan PATIN 
Mobile : +32 474/63 89 62
MICKAEL NISEN, Export Manager
Mobile : +32 487/96 48 83
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ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
Пиво Corne du Bois des Pendus (Рог из леса повешенных) - легенда Арденн от 1636 года, воторую
возродил в 2010 году Гаетан Патен (Gaëtan Patin), мастер пивной ферментации.

ПРЕИМУЩЕСТВА
Пиво подается в знаменитом бокале в форма рога. Это уникальный бокал, который не оставит
равнодушным никого.
Знаменитое бельгийское пиво.
Без сахара и специй. 

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ - УСЛУГИ / БРЕНДЫ / РЫНКИ
La Corne Blonde - светлое пиво
La Corne Triple - крепкое пиво
La Corne Black - черное пиво
La Corne aux fruits - фруктовое пиво
Подарочный набор де люкс
Красный подарочный набор, посвященный чемпионату мира в России
Бокал в форме рога
3-литровый бокал в форме рога

BRASSERIE D’EBLY 
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COMPANY BACKGROUND 
The SCASSENES BREWERY exists since 2000. in 2013, the brewery is launching a "restart process"
with new teams & new beers.

PRODUCT RANGE
The brewery brews, bottles, developps and sales craft beers.

- 1830 : triple, ambrée, brune
- Comedie : blanche, rosée, violette
- Creativ : stout-IPA

MAIN REFERENCES 
- Cora
- Majors players in Belgium
- The biggest importer in China

Rue Restaumont, 118
B–7190 ECAUSSINNES
Tel : +32 67/34 22 77
E-mail : info@brasseriescassenes.be
Website : www.brasseriescassenes.be 

CONTACT
Charles-Edouard DUBOIS, CEO
Mobile : +32 474/42 23 94
E-mail : ce.dubois@brasseriescassenes.be

BRASSERIE D'ECAUSSINNES
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ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
Пивоварня BRASSERIE SCASSENES была открыта в 2000 г. В 2013 г. BRASSERIE SCASSENES 
начала процесс преобразования с новой командой и новыми сортами пива.

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ - УСЛУГИ / БРЕНДЫ / РЫНКИ
BRASSERIES SCASSENES варит, разливает, разрабатывает и продает различные сорта крафтового
пива.

- 1830 : крепкое, темное, янтарное
- Comedie : светлое, розоватое, с нотками фиалки
- Creativ : Портер-IPA

ОПЫТ СОТРУДНИЧЕСТВА
- Cora
- Крупнейшие оптовики Бельгии
- Главный импортер Китая

BRASSERIE D'ECAUSSINNES
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COMPANY BACKGROUND
Brunehaut brewery is a Belgian craft brewery founded in 1890 in the village of Brunehaut (Tournai).

PRODUCT RANGE
We produce a range of Organic top fermented and bottle condtioned beers. The "St Martin" are the
only Organic official Belgian abbey ales and our Brunehaut range is Organic AND gluten free. The
Brunehaut Triple has been elected "World Best Gluten Free Beer".

MAIN REFERENCES
We export 70% of our production in 25 different countries (France, Spain, Italy, UK, USA, Japan, Mexico,
Chile, …). Our beers are available as well in the in-trade or off-trade network.

CERTIFICATION
We are certified HACCP, Organic (Certisys) and Kosher.

Rue des Panneries, 17
B–7623 BRUNEHAUT
Tel : +32 69/34 64 11
Website : www.brunehaut.com
E-mail : Info@brunehaut.com

CONTACT
Marc-Antoine De Mees, CEO
Mobile : +32 475/28 55 96
E-mail : mdm@brunehaut.com

BRASSERIE DE BRUNEHAUT
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ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
BRASSERIE DE BRUNEHAUT – это крафтовая бельгийская пивоварня, основанная в 1890 г. в деревне
Brunehaut (Турнэ).

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Мы производим ассортимент сортов органического пива высокой ферментации с дополнительной
ферментацией в бутылках. Линейка "St Martin" – единственное официально признанное органическое
аббатское пиво в Бельгии, а гамма "Brunehaut" состоит из органических сортов пива без глютена.

ОПЫТ СОТРУДНИЧЕСТВА
Мы экспортируем 70% нашей продукции в 25 стран (Франция, Италия, Испания, Великобритания, США,
Япония, Китай, Мексико, Чили, Норвегия, Швеция...). В основном наше пиво представлено в
гостинично-ресторанном бизнесе и в сетях магазинов органических продуктов.

СЕРТИФИКАЦИЯ
Наша продукция сертифицирована HACCP, Bio (Certisys) и Kosher.

BRASSERIE DE BRUNEHAUT
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COMPANY HISTORY
Created at the end of 2014, BRASSERIE LION has been marketing its organic beers since February
2016. Brasserie Lion currently exports 35% of its production in France, Luxembourg, Switzerland,
Spain, Japan and Taiwan and aims to export 60% in 2018 with the launch of a brand new range of
fruity beer.

ADDED VALUE 
Our beers are the only special beers packed in aluminum bottles. In addition, all our beers are 
organic and we pay special attention to "made in Belgium" for all raw materials, whether hops or
capsules.

RANGE OF PRODUCTS - SERVICES / BRANDS / MARKETS
- Brasserie Lion 5: white at 5 ° alc.
- Brasserie Lion 6: IPA at 6 ° alc.
- Brasserie Lion 8: Blonde at 8 ° alc.
2 fruity beers (Lion 3) will be released before the end of 2018. The corresponding market is that of
the special beer, modern and organic.

MAIN REFERENCE(S)
Brasserie Lion 5: organic white beer 5 ° alc. based on wine yeast
Brasserie Lion 6: amber beer IPA 6 ° alc. based on wine yeast
Brasserie Lion 8: organic blond beer 8 ° alc. based on wine yeast

CERTIFICATION(S)
Bio - Certisys

Clos de Rambouillet, 13
B-1410 WATERLOO
E-mail : brasserielion@gmail.com
Website : www.brasserielion.com

CONTACT
Laurent de Volder, Cofounder & Sales Manager
Mobile : +32 498/80 09 79
E-mail : laurent@brasserielion.com

BRASSERIE LION
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ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
BRASSERIE LION (Пивоварня LION) была основана в конце 2014, и запустила выпуск органических
сортов пива в феврале 2016 года. Сегодня Brasserie Lion экспортирует 35% продукции во Францию,
Люксембург, Швейцарию, Испанию, Японию и Тайвань и надеется повысить экспорт до 60% в 2018 году
благодаря запуску совершенно новых сортов пива с фруктовым ароматом.

ПРЕИМУЩЕСТВА
Мы производим только особое пиво, упакованное в алюминиевые бутылки. Кроме того, мы выпускаем
исключительно органические сорта пива и, при выборе сырья - будь то хмель или пробки, уделяем
особое внимание критерию «сделано в Бельгии».

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ - УСЛУГИ / БРЕНДЫ / РЫНКИ
- Brasserie Lion 5: белое пиво, 5% алк.
- Brasserie Lion 6: IPA (индийский пейл-эль), 6% алк.
- Brasserie Lion 8: светлое пиво, 8% алк.
2 сорта пива с фруктовым ароматом (Lion 3) появятся к концу 2018. Наш рынок - рынок современных,
органических и особых сортов пива.

ЛИНЕЙКА ПРОДУКТОВ
Brasserie Lion 5: органическое белое пиво 5 % алк. на винных дрожжах
Brasserie Lion 6: янтарное пиво IPA 6%  алк. на винных дрожжах
Brasserie Lion 8: органическое светлое пиво 5 % алк. на винных дрожжах

СЕРТИФИКАЦИЯ
Bio - Certisys

BRASSERIE LION
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PRODUCT RANGE
Happy Organic & Fair Play Belgian Chocolate coated Spanish almonds from sunny Extremadura :
covered with the finest dark & milk chocolate, dusted with cinnamon, with icing sugar, with cocoa
powder and also with coconut !

Happy Organic & Fair Play Spanish almonds coated with a unique blend of homemade spices
recipes : chili, salt & pepper, sour cream & onion, Japanese Matcha green tea, Hot Chili and other
innovative blends available - Retail & catering size available : 50/60/70gr small round tubs +
100/120/150gr retail bags.

Organic RAW chocolate covered almonds/raisins/Goji berries/mulberries + organic cashews from a
farmer’s cooperative in Burkina Faso covered with our organic seasonings and spices and also with
white chocolate – Innovative organic seasonings.

NEW IN 2018 : Organic dark chocolate truffles with Japanese Matcha green tea, with speculoos, with
cocoa + Organic chocolate coated liquorice + Organic chocolate Easter eggs + Winter Collection
range + Love Collection range + new packaging sizes : MINI GIFT BOXES.

MAIN REFERENCES
Organic & Fair trade products importers & distributors – Fine foods distributors – Organic & fine food
department stores chains & local shops.
Custom made recipes + PRIVATE LABEL WELCOME

CERTIFICATION
Organic – Fair Play - Fair Trade – FSC – MBA in Happiness, so what else do u need ;) !?

(created by The Belgian Connection Sprl)
Rue de la Marlette, 5
B-7180 SENEFFE 
E-mail : info@happypeoplepla.net 
Website : www.happypeoplepla.net

CONTACT
Raphaël HANNART 
Tel. : +32 494 76 12 35

HAPPY PEOPLE PLANET



19

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Happy Organic & Fair Play - это испанский миндаль из солнечной провинции Эстремадура, покрытый
высококачественным горьким или молочным бельгийским шоколадом, сахарной глазурью, корицей,
какао или кокосовой стружкой!

Happy Organic & Fair Play - это испанский миндаль с уникальным сочетанием пряностей по домашнему
рецепту: чили, соль и перец, лук и сметана, японский чай матча, острый чили и другими инновационными
вкусами - Упаковки для розничной продажи или кейтеринга: 50/60/70 гр в круглых баночках +
100/120/150 гр в пакетиках.

Миндаль/изюм/ягоды годжи/шелковица, покрытые органическим сырым шоколадом + органические
орехи кешью из фермерского кооператива в Буркина-Фасо с органическими приправами и специями и
белым шоколадом – Инновационные органических приправы.

НОВИНКИ 2018: Трюфели из органического горького шоколада с японским чаем матча, печеньем
спекулос, какао + Лакрица с органическим шоколадом + Органические шоколадные пасхальные яйца +
Ассортимент «Зимняя коллекция» + Коллекция «Любовь» + новые размеры упаковки: 
МИНИАТЮРНЫЕ ПОДАРОЧНЫЕ КОРОБКИ

ОПЫТ СОТРУДНИЧЕСТВА
Импортеры и дистрибьюторы органической продукции и продуктов "справедливой торговли" -
Дистрибьюторы гастрономических товаров – Сети универмагов деликатесов и органических продуктов и
местные магазины.
Продукты по рецепту заказчика + ВОЗМОЖНОСТЬ НАНЕСЕНИЯ ЧАСТНОЙ МАРКИ КЛИЕНТА

СЕРТИФИКАЦИЯ
Organic – Fair Play - Fair Trade – FSC – степень MBA по дисциплине « Счастье», так что еще Вам нужно
;) !?

HAPPY PEOPLE PLANET
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COMPANY BACKGROUND
Natur'Inov has been created in 2003 and specialized in distribution of natural and bio certified food and 
cosmetics. Natur'Inov works directly with organic stores, supermarkets and other retail outlets.

PRODUCT RANGE
The approach of Natur'Inov is based on the selection of products combining pleasure and well-being in
respect of the environment. The Natur'Inov team created a global solution Econological, tailor-made and
immediately ready for use for the commercialisation of 400 bulk organic products. Everything was designed
to offer 30 products per 1.25m in a beautiful, hygienic and attractive space. The innovative character of 
products guarantees additional sales and the improvement of shelf displays maximises the profit.  The 
other creations by Natur'Inov : Bio by Natur'Inov - a range of dried fruits and nuts, Veggizz - crispy chips of
carrots, parsnips and beets, Crispyzz - a range of fruits and mix of freeze dried fruits

MAIN REFERENCES
Carrefour, Super U, Hyper U, Auchan, Franprix, Be Ok, Bio C Bon Italia, PlanetOrganic UK, Alosra Bahrain,
Organic Foods&Café UAE

CERTIFICATION
ISO - BIO

Avenue de Lambusart, 24
B–6220 FLEURUS
E-mail : info@natur-inov.com
Website : www.natur-inov.com

CONTACT
Elena BERKOVA, Commerciale Export
Tel : +32 71/21 37 30
E-mail : elena.b@natur-inov.com

NATUR'INOV
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ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
Компания Natur'Inov была основана в 2003 году и занимается дистрибуцией натуральных и
сертифицированных органических продуктов питания и косметики. Natur'Inov работает с био-
магазинами, магазинами большой и средней площади и другими точками продаж. 

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Философия Natur'Inov - это выбор продуктов, сочетающих удовольствие с пользой для здоровья и
уважительным отношением к окружающей среде. Команда Natur'Inov разработала решение
Econological по продаже 400 наименований органической продукции без упаковки, приспособленное к
индивидуальным потребностям клиента и готовое к применению. Мы подумали обо всем - привлекатель-
ный, эстетичный и гигиеничный стеллаж шириной 1,25 метров вмещает 30 артикулов товара.
Новаторский характер продукции - гарантия роста продаж, а оптимизация секций позволит увеличить
доход. Другие бренды Natur'Inov: Bio by Natur'Inov - ассортимент сухофруктов и орехов, Veggizz - 
хрустящие морковные, свекольные, пастернаковые чипсы, Crispyzz -  широкий ассортимент фруктов и
смесей лиофилизированных фруктов. 

ОПЫТ СОТРУДНИЧЕСТВА
Carrefour, Super U, Hyper U, Auchan, Franprix, Be Ok, Bio C Bon Italia, PlanetOrganic UK,
AlosraBahrain, OrganicFoods&Café UAE

СЕРТИФИКАЦИЯ
ISO – BIO

NATUR'INOV 
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COMPANY BACKGROUND
Neobulles SA was founded in August 2014 after the takeover by Philippe Stassen of the "non-cider"
brands Kidibul, Vintense and Vivaro from the cider house Stassen SA. Stassen SA itself was founded
in 1895 and been a member of the Heineken Group since 2012.
With the acquisition of IMD on June 1st 2015, one of the leading beverage distributors in the
BeNeFraLux, Neobulles now counts 19 employees and has consolidated sales of over 80,000 
hectoliters per year. Neobulles’ mission :" Becoming a key player in the global beverage industry
through the development and distribution of authentic and festive Belgian brands of local renown.
These brands enjoy great international potential as demonstrated by their leadership position in
each of their segments in home markets."
Our diversified but selective niche product range responds to the newest trends and tastes in the
industry, and at the same time, provides consumers with unique, healthy and responsible beverages.

PRODUCT RANGE
Kidibul (www.kidibul.be) is a sparkling apple juice bottled in a 75cl Champagne type of bottle. The
entire range is 100% natural. Kidibul is available in various packaging elements (bottles of 20cl & 75cl
and cans) and in 3 different tastes. 
Kidicool is our brand new 99% fruit juice. A 20cl PET bottle with a sport cap available in 2 tates.
Vintense (www.vintense.be) is a range of non-alcoholic sparkling and still wines. A unique 
technology and know-how allow us to extract 100% of the alcohol while maintaining 80% of aromas. 
Vivaro (www.vivaro.be) is a fruit-flavoured wine (8.2% alc.), served on the rocks, ideal for aperitifs
and comes in 3 flavors.
In addition to its own three brands, Neobulles is also the exclusive distributor in BeNeFraLux of a
series of strong brands including Twist and Drink, as well as international brands like Rubicon, Oshee
and the three Austrian Trappist beers Gregorius, Benno and Nivard of the Stift Engelszell brewery.

MAIN REFERENCES
Retail : Carrefour, Delhaize, Colruyt, Loblaw, Fozzy-Foods, Kaufland, Auchan…

CERTIFICATION
BRC- IFS - Bio (BE-BIO-01)

Centre, 52
B-4890 THIMISTER
Tel : +32 87/36 10 60
E-mail : info@neobulles.be
Website : neobulles.be

CONTACT
Thomas BAURENS, Sales Support & Export Manager
Mobile : +32 492/91 91 39
E-mail : thomas.baurens@neobulles.be

NEOBULLES



ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
Компания Neobulles SA была основана в августе 2014, когда Филипп Стассен выкупил у производителя
сидра Stassen SA «несидровые бренды» Kidibul, Vintense и Vivaro. Фирма Stassen SA была основана
в 1895 году, в 2012 году вошла в группу Heineken.
С приобретением IMD 1 июня 2015 года, одного из ведущих дистрибьюторов напитков во Франции и
Бенилюксе, команда Neobulles выросла до 19 сотрудников, а продажи повысились до 80 000 гектолит-
ров в год. Задача Neobulles - «Стать ключевым игроком в глобальной индустрии напитков путем
разработки и дистрибуции подлинно-бельгийских и праздничных брендов. Эти марки обладают
огромным потенциалом на мировой арене, являясь лидерами в каждом из своих сегментов у себя на
родине».
Широкий, и в то же время нишевый ассортимент продукции отвечает новейшим тенденциям и вкусам в
данной отрасли, а потребитель может насладиться уникальными, здоровыми и надежными напитками.

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Kidibul (www.kidibul.be) игристый яблочный сок, разлитый в бутылки для шампанского емкостью 0.75
литра. 100% натуральный продукт. Kidibul разливается в различные емкости (бутылки 0.20 и 0.75 литра
или жестяные банки), в ассортименте имеются 3 вкуса. 
Kidicool – новый напиток, состоящий на 99% из фруктового сока. Пластиковая бутылках 0.20 литра с
колпачком «спорт-кап»; два вкусовых варианта. 
Vintense (www.vintense.be) - ассортимент безалкогольных игристых и негазированных вин. Уникальная
технология и ноу-хау позволяют нам выпускать 100% безалкогольный напиток при сохранении 80% 
ароматов. 
Vivaro (www.vivaro.be) - вино с фруктовым ароматом (8,2% алк.) подается со льдом и идеально
подходит для аперитива; 3 вкусовых варианта.
Помимо своих собственных брендов, Neobulles является эксклюзивным дистрибьютором во Франции и
Бенилюксе серии известных напитков, включая Twist and Drink, международных марок Rubicon, Oshee,
а также трех сортов австрийского траппистского пива пивоварни Stift Engelszell: Gregorius, Benno и
Nivard.

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Розничная торговля: Carrefour, Delhaize, Colruyt, Loblaw, Fozzy-Foods, Kaufland, Auchan…

СЕРТИФИКАЦИЯ
BRC- IFS - Bio (BE-BIO-01)
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Rue Boveroth, 74
B-4837 MEMBACH
Tel  : +32 87/32 99 30
E-mail : peiffer.sa@skynet.be 
Website : www.lesgaufresdaugustin.be

www.belgian-mobile-waffles-concept.be

CONTACT
Augustin PEIFFER
Mobile : +32 475/28 38 65

“  A U G U S T I N’ S   W A F F L E S ”

COMPANY BACKGROUND
The Company S.A. Peiffer Augustin – Augustin’s Waffles is a family run business that manufactures
and markets worldwide: 

“The traditional and original Waffle of Liège with pearl sugar “

ADDED VALUE
Augustin’s Waffles is covering all the needs and segments of the waffle business ; segments such 
as : the cooking of the waffle in front of the customers, the wholesales, the hypermarkets, the retail,
the coffee and ice creamery shops, take away. 
Large choice of marketing tools available.

PRODUCT RANGE 
Frozen dough – Frozen waffles different weights and sizes – Frozen ½ coated chocolate waffles 
different weight and sizes.
All products are available bulk, individually neutral wrapped or wrapped in Augustin’s brand. Private
labelling available on demand.

PEIFFER AUGUSTIN
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«В А Ф Л И A U G U S T I N »

ИСТОРИЯ КОМПАНИИ
Компания Peiffer Augustin S.A. - Вафли Огюстена - это семейный бизнес, производство и продажа во
всем мире

«Традиционных и оригинальных Льежских вафель с «Жемчужным сахаром»»

ПРЕИМУЩЕСТВА
Вафли Augustin – это удовлетворение требований клиента во всех нишах бизнеса, как например, 
выпечка вафель в присутствии клиента, продажа оптом, в гипермаркетах, в кафе-мороженое и кофейнях,
розничная торговля, «вафли с собой». 
Большой выбор инструментов маркетинга.

АССОРТИМЕНТ ПРОДУКЦИИ
Замороженное тесто – Замороженные вафли разного веса и размера – Замороженные, наполовину
покрытые шоколадом вафли разного веса и размера.
Продукция поставляется либо без упаковки, либо в нейтральной индивидуальной упаковке или в
упаковке Augustin. Возможна индивидуальная маркировка по требованию.

PEIFFER AUGUSTIN
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Wallonia is full of great assets. Help spread the word ! 

You like Wallonia and you want to enhance its global reputation ? Join our network 
of Wallonia.be Brand Ambassadors ! 

One mission, lots of benefits!

We want to promote Wallonia and you can help us: share information from 
our website and social networks, add the Wallonia.be logo and slogan Feel 
inspired to your website, blog or email signature, inform us about development 
opportunities for the Wallonia Region, bring the brand to life by actively taking 
part in conversations on Facebook, Twitter or LinkedIn and by recruiting other 
Ambassadors...

In return, you get a chance to:

Ambassadors’ blog 

How to become a Brand Ambassador?

Complete the online application form on the website (http://www.wallonia.be/en/
ambassadors). Simply answer three questions and we will let you know if your 

Do you want more information?

Contact : ambassador@wallonia.be !

Wallonia is open to the world !

... with a sense of sharing, accessibility, technical
know-how and quality of life



Notes



WALLONIA EXPORT-INVESTMENT AGENCY

Export

Place Sainctelette 2 
B - 1080 BRUSSELS

BELGIUM
Tel.:+32 2 421 82 11 

Fax: +32 2 421 87 87
E-mail: info@awex.be 

Website: www.awex-export.be

Investment

Avenue des Dessus de Lives 6
B - 5101 NAMUR

BELGIUM
Tel.: +32 81 33 28 50
Fax: +32 81 33 28 69

E-mail: welcome@investinwallonia.be
Website: www.investinwallonia.be


